
 

Protokół nr XIII/2025 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

                                                                                                                                                           

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 19:35.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Sebastian 

Łukasiewicz. Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, mieszkańców, zaproszonych 

gości oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 13 radnych; nieobecni: Łukasz Krysa, 

Grzegorz Weber.  

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Lądka-Zdroju dla części obrębu Stary Zdrój; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowych dla osób 

fizycznych na dofinansowanie z budżetu Gminy Lądek-Zdrój prac obejmujących wymianę 

źródeł ciepła w budynkach i lokalach mieszkalnych na korzystniejsze z punktu widzenia 

kryterium sprawności energetycznej oraz kryterium ekologicznego; 

c) w sprawie rozpatrzenia skargi; 

d) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Uzdrowiskowej na rok 2025;  

e) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Gospodarczych na rok 2025; 

f) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Społecznych na rok 2025.  

3. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2024 r. w Gminie Lądek-Zdrój. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

6. Zamknięcie obrad.                                                                                       

                                                                               

Poddano pod głosowanie protokół nr XII/2024 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 30 

grudnia 2024 r. W głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; radni przyjęli protokół - 13 

głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju przedstawił wniosek w sprawie zmiany 



porządku obrad poprzez dodanie w części II, w pkt 2 w bloku uchwał podpunktu g) projekt 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie wprowadzenia programu Mieszkanie za remont. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 

radnych; 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju oddał głos Przewodniczącemu Rady 

Powiatu Panu Zbigniewowi Łopusiewiczowi, który w swojej wypowiedzi wyraził opinię, że 

rok 2024 r. należy uznać za rok katastrofy ze względu na powódź. Przewodniczący Rady 

Powiatu zadeklarował pomoc w kontaktach z Powiatem Kłodzkim przy usuwaniu skutków 

powodzi.  

 

Przy tej okazji głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki i przypomniał o 

konieczności remontu ulicy Zamenhofa.  

 

Na salę obrad wszedł Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Weber; na sali 

obecnych 14 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju oddał głos Zastępcy Dyrektora ds. Ochrony 

Przed Powodzią i Suszą w Państwowym Gospodarstwie Wodnym Wody Polskie. Pan Jacek 

Drabiński przedstawił multimedialną prezentację i omówił harmonogram działań PGW Wody 

Polskie w ramach ochrony przeciwpowodziowej.  

 

Radni mieli możliwość zadawania pytań; pytania zadali: Radny Przemysław Marciniak, 

Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Mróz, przedstawiciel publiczności, Przewodniczący Rady 

Sebastian Łukasiewicz.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju oddał głos przedstawicielowi Krajowego 

Programu Remontowego, który w kilku słowach omówił, na czym polega działalność firmy.  

 

Radni oraz zgromadzeni na sali mieli możliwość zadawania pytań 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Część II. 

 

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

Na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju obecni byli Kierownicy jednostek organizacyjnych 

Gminy Lądek-Zdrój: nowy Prezes LUK Sp. z o.o. Krzysztof Krawczyk,  Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lądku-Zdroju Pani Małgorzata Pajor; Dyrektor Zespołu Szkół 

Publicznych w Lądku-Zdroju Pani Lidia Achrem.  

Radni oraz przedstawiciele publiczności mieli możliwość zadawania pytań Kierownikom 

poszczególnych jednostek. Pytania zadawali: Przemysław Marciniak, Radna Barbara 



Szajnocha, Radny Łukasz Krysa, przedstawiciel publiczności.  

Głos w sprawie remontu Szkoły Podstawowej w Lądku-Zdroju zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju, 

który poprosił o przedstawienie szczegółów projektu przebudowy szkoły Pana Stanisława 

Szewczyka z Rady Rodziców.  

 

Przedstawiono multimedialną prezentację i omówiono projekt przebudowy szkoły oraz 

poszczególne etapy realizacji tej inwestycji.  

Głos w dyskusji dotyczącej remontu zabrali: Radna Dorota Urbańczyk, Wiceprzewodniczący 

Rady Grzegorz Weber, Radny Przemysław Marciniak, Radna Daria Skrobotun-Strączyńska.  

 

Głos w tej sprawie zabrała również Pani Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Lądku Zdroju 

Lidia Achrem. Pani Dyrektor złożyła podziękowania za współpracę Radzie Rodziców, 

Burmistrzowi Lądka-Zdroju, jego Zastępcy oraz Radnym. Na zakończenie swojego 

wystąpienia Pani Dyrektor przedstawiła prezentację dotyczącą wyników maturalnych z języka 

angielskiego z 2024 roku. O przygotowanie m.in. tych materiałów wnioskowała wcześniej 

Komisja ds. Społecznych.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. Po przerwie obrady zostały 

wznowione.  

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Lądka-Zdroju dla części obrębu Stary Zdrój 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki i wyjaśnił, czym są spowodowane  

zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego.   

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej Pani Dorota Urbańczyk poinformowała, że Komisja 

Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub również 

pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIII/66/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowych 

dla osób fizycznych na dofinansowanie z budżetu Gminy Lądek-Zdrój prac obejmujących 

wymianę źródeł ciepła w budynkach i lokalach mieszkalnych na korzystniejsze z punktu 

widzenia kryterium sprawności energetycznej oraz kryterium ekologicznego 



 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki, który w kilku słowach przedstawił 

główne założenia projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIII/67/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 
 

c) w sprawie rozpatrzenia skargi 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Barbara Szajnocha, 

która omówiła proces rozpatrywania skargi.  

Do skargi odniósł się Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki, zwracając uwagę na fakt, że 

sprawa ma swój początek w poprzedniej kadencji.  

Głos zabrała również autorka skargi, przedstawiając swoją sytuację mieszkaniową.  

Rozpoczęła się dyskusja nad projektem uchwały, w której głos zabrali: Radny Przemysław 

Marciniak, Przewodniczący Rady Sebastian Łukasiewicz. 

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 10 głosów 

„za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIII/68/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Uzdrowiskowej na rok 2025 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIII/69/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Gospodarczych na rok 2025 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIII/70/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Społecznych na rok 2025 

 



Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIII/71/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) o zmianie uchwały w sprawie wprowadzenia programu Mieszkanie za remont 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIII/72/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2024 r. w Gminie Lądek-Zdrój. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2024 w Gminie Lądek-Zdrój nie mieli uwag. 
 

4. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki przedstawił radnym bieżące informacje dotyczące 

funkcjonowania Gminy Lądek-Zdrój. W swojej wypowiedzi poruszył m.in. następujące 

kwestie: problemy wspólnot z powodu braku rozwiązań prawnych przy usuwaniu skutków 

powodzi; wizyty Ministra Kierwińskiego; wybory sołeckie w Stójkowie; inwestycje drogowe; 

temat przywrócenia stanu targowiska sprzed powodzi.   

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

5. Oświadczenia, wnioski radnych.  

 

Głos zabrała Radna Dorota Urbańczyk, która złożyła podziękowania w imieniu 

mieszkańców za remont schodów na ulicy Ogrodowej.  

 

Głos zabrała Radna Magdalena Podyma, która zapytała o mieszkańców wspólnot, czy nie 

otrzymali środków na remonty po powodzi.  

Burmistrz Lądka-Zdroju odpowiedział, że otrzymali, ale nie za części wspólne.  

 

Głos zabrał radny Krystian Takuridis, który zapytał czy będzie uchwała dotycząca 

dofinansowania wspólnot mieszkaniowych.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że taki projekt uchwały zostanie przygotowany.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu przedstawicielce wspólnoty mieszkaniowej z 

ulicy Słodowej, której zarządcą jest Spółka LUK. Mieszkanka omówiła główne problemy 

wspólnoty i zwróciła się o pomoc w ich rozwiązaniu.  



 

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis i zadał pytania dotyczące: ilości wniosków o 

umorzenie podatków; wysokość darowizn i środków, które otrzymała Gmina w związku z 

powodzią; działalności Poczty Polskiej w Lądku-Zdroju; uprzątnięcia dojścia do 

tymczasowego punktu pocztowego; wystosowania pisma do Stowarzyszenia Ehtta o umorzenie 

składki członkowskiej.  

Burmistrz Tomasz Nowicki odniósł się do powyższych kwestii.   

 

Głos zabrała Radna Magdalena Podyma i zwróciła uwagę na problem błota na 

nieutwardzonych drogach na wsiach.  

 

Głos zabrał Radny Przemysław Marciniak, który zgłosił powracający problem budynku 

Exploris przy ulicy Kopernika, w którym prawdopodobnie przebywają osoby bezdomne.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz, który zadał pytanie 

dotyczące zakresu pomocy udzielanej przez wojska inżynieryjne.  

Burmistrz Lądka-Zdroju omówił planowane działania wojska, m.in. przy rozbiórce 

budynków.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej, który w swojej wypowiedzi zapytał o 

następujące kwestie: działalność PSZOK; konieczność kontroli przestrzegania ruchu 

drogowego szczególnie w części zdrojowej miasta; współpraca z Panią Komendant Straży 

Miejskiej; funkcjonowanie Spółdzielni Energetycznej; koszt przeprowadzenia audytu 

finansowego w jednostkach; plany utworzenia stowarzyszenia gmin poszkodowanych w 

powodzi.  

Na powyższe pytania odpowiedzi udzielili Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki oraz 

Zastępca Burmistrza Kazimierz Szkudlarek.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

5. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian 

Łukasiewicz zakończył obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

Protokołowała: 

Emilia Pilarska 

         (-)  

 

 



Dodatkowe załączniki do protokołu: 

 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 30-01-2025 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   30 stycznia 2025 r. 

 


